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Sportovní areál v Harrachově, který v sobě zahrnuje skokanské můstky, včetně mamutího,
a přilehlé běžecké trati jsou pro Liberecký kraj důležité. Rada Libereckého kraje na svém
včerejším mimořádném zasedání proto vyslovila souhlas se zněním Smlouvy o spolupráci
při financování provozu společnosti Klasický areál Harrachov, o.p.s., která tento areál
spravuje.

Společnost Klasický areál Harrachov, o.p.s. byla založena v roce 2009. Jejími zakladateli jsou
Liberecký kraj, město Harrachov, Svaz lyžařů České republiky a Tělovýchovná jednota Jiskra
Harrachov. Jejím hlavním úkolem je zajistit fungování skokanských můstků a přilehlých
běžeckých tratí v Harrachově. Tento úkol má naplňovat prostřednictvím poskytování obecně
prospěšných služeb v oblastech rozvoje sportu a tělovýchovy, propagace a podpory cestovního
ruchu, šetrného využívání přírodních hodnot a udržování hodnot kulturních.

„Sportoviště pro klasické lyžařské disciplíny v Harrachově jsou jedním z vytipovaných stěžejních



sportovišť v Libereckém kraji. Kromě tohoto areálu do této kategorie patří ještě Sport Park Liberec,
Autodrom Česká Lípa v Sosnové a Běžecký areál Břízky v Jablonci nad Nisou. Jedná se o jedinečná
sportoviště, jejichž význam překračuje místní i regionální význam. Proto byly v minulosti ze strany
kraje finančně podporovány“ uvádí Radek Cikl, náměstek hejtmana Libereckého kraje, který
doplňuje: „Klasický areál Harrachov je výjimečný tím, že na jeho správu byla založena obecně
prospěšná společnost, která sdružuje finanční prostředky nejen od svých zakladatelů. Tento areál
může být z komerčního hlediska jen velmi těžko rentabilní, a právě proto byla založena nezisková
organizace, jejímž hlavním úkolem není generování zisku. Součástí areálu je mamutí
můstek. Obdobných je ve světě jen pět. Jedná se tedy o sportoviště světového významu, na kterém se
v roce 2014 uskuteční Mistrovství světa v letech na lyžích.“

 

Při založení společnosti se Liberecký kraj zavázal ke složení finančního vkladu. Ten činil
celkem 5.500.000,- Kč a jeho splácení bylo rozloženo do čtyř let. Poslední část vkladu byla
splacena v roce 2012. Předložená smlouva tak zajistí kontinuitu fungování celého areálu.

 

Smlouva, kterou projednávala rada kraje, bude předložena k posouzení Zastupitelstvu
Libereckého kraje. V případě, že její znění zastupitelstvo schválí, bude se na financování
činnosti společnosti Klasický areál Harrachov, o.p.s. podílet Liberecký kraj částkou 1.800.000,-
Kč ročně po dobu 5 let.


